

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/3465/Corr.1  
24 November 1970

Limited Distribution

REPORT OF THE WORKING PARTY ON CONVENTION  
OF ASSOCIATION BETWEEN THE EUROPEAN ECONOMIC  
COMMUNITY AND THE AFRICAN AND MALAGASY STATES

Corrigendum

Page 9

The first sentence of paragraph 31 is incomplete and should read as follows:

"In its examination of the new Convention in the light of the relevant provisions of the General Agreement, the Working Party gave particular attention to the statement by the parties to the Convention reproduced in paragraph 4 above that the objective of the free trade régime had been fully achieved inasmuch as customs duties and other restrictive regulations of commerce had been eliminated for substantially all the trade between the constituent territories."

RAPPORT DU GROUPE DE TRAVAIL DE LA CONVENTION D'ASSOCIATION  
ENTRE LA COMMUNAUTE ECONOMIQUE EUROPEENNE ET  
LES ETATS AFRICAINS ET MALGACHE

Corrigendum

Page 9

La première phrase du paragraphe 31 est incomplète et devrait se lire comme suit:

"Lorsque le Groupe de travail a examiné la nouvelle Convention au regard des dispositions applicables de l'Accord général, il a spécialement porté son attention sur la déclaration des parties à la Convention, reprise au paragraphe 4 du présent rapport, selon laquelle un régime de libre-échange a bien été créé, en ce sens que les droits de douane et les autres réglementations commerciales restrictives ont été éliminés pour l'essentiel des échanges commerciaux entre les territoires constitutifs."